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O B Č I N A 

SLOVENSKA BISTRICA  

O  b  č  i  n  s  k  i   s  v  e  t  

Kolodvorska ulica 10,  2310 Slovenska Bistrica 

telefon: h.c. + 386 2 / 843 28 00, 843 28 54,   fax: + 386 2 / 81 81 141   e-mail: 

obcina@slov-bistrica.si 

uradna spletna stran: http://www.slovenska-bistrica.si 

 

Številka: 9000-4/2021-Z2 

 

Z A P I S N I K 

12. redne seje Občinskega sveta občine Slovenska Bistrica, 

ki je bila v četrtek, 11. 2. 2021, ob 15. uri 

 

12. redna seja Občinskega sveta občine Slovenska Bistrica, ki jo je sklical in vodil župan dr. 

Ivan Žagar (v nadaljevanju predsedujoči) in je bila izvedena na daljavo z uporabo 

videokonferenčnega orodja Zoom. Pričela se je ob 15. uri. 

 

K točki 1. dnevnega reda  

Ugotovitev sklepčnosti 

Predsedujoči je ugotovil, da je navzočih 29 svetnic in svetnikov (v nadaljevanju svetniki) ter je 

tako zagotovljena sklepčnost (priloga seznam prisotnosti).  

Seji so prisostvovali še: Branko Žnidar, direktor Občinske uprave; Irena Jereb, vodja Oddelka 

za družbene dejavnosti; Janja Tkavc Smogavec, vodja Oddelka za splošne in pravne zadeve; 

Milan Ozimič, vodja Oddelka za okolje in prostor; Mojca Teran, vodja Oddelka za finance in 

računovodstvo; Ivan Pristovnik, predsednik Nadzornega odbora občine; Marija Konečnik 

Kunst, Zum Maribor; Mateja Ačko Kobale; Branka Soršak, tajnica župana ter predstavniki 

medijev.  

 

K točki 2. dnevnega reda  

Potrditev zapisnika 11. redne seje z dne 21. 12. 2020 

Predsedujoči je dal zapisnik v razpravo.  

Matej Španinger daje pripombo na 5. točko, da mu predsedujoči ni dal možnosti, da se na dnevni 

red uvrstiti njegove pobuda. Pri 13. točki ni dobil odgovora, ali bo moralo PGD Slovenska 

Bistrica financirati nakup gasilske avto lestve. Pri 15. točki ni dobil popolnega odgovora. 

Občinski svet je v prisotnosti 30 svetnikov z 29 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel zapisnik 11. 

redne seje s pripombami. 

 

K točki 3. dnevnega reda  

Potrditev zapisnika 6. dopisne seje z dne 8. 12. 2020 

Predsedujoči je dal zapisnik v razpravo. 

Občinski svet je v prisotnosti 30 svetnikov z 29 glasovi ZA in 1 PROTI potrdil zapisnik 6. 

dopisne seje. 

  

K točki 4. dnevnega reda  

Potrditev zapisnika 7. dopisne seje z dne 14. 1. 2021 
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Predsedujoči je dal zapisnik v razpravo. 

Stanislav Zajšek je prepričan, da občina ima prostor za postavitev vetrne elektrarne, zato bi v 

bodoče bilo potrebno razmisliti o uporabi tega alternativnega vira. 

Občinski svet je v prisotnosti 31 svetnikov soglasno potrdil zapisnik 7. dopisne seje. 

 

K točki 5. dnevnega reda  

Določitev dnevnega reda 12. redne seje 

Uvodno obrazložitev k predloženemu dnevnemu redu je podal predsedujoči, v katerem je 

opozoril na popravek pri 12. točki, kjer se beseda letni nadomesti z lokalni. Predlaga razširitev 

14. točke z alinejo g/ Potrditev zaprte liste kandidatov Razvojnega sveta regije (RSR) Podravje 

za programsko obdobje 2021 – 2027. 

Dr. Peter Cvahte pripomni, da na dnevnem redu pogreša točko o pregledu tekočih projektov, ki 

se izvajajo v občini. 

Odgovor mu je podal predsedujoči. 

Občinski svet je v prisotnosti 30 svetnikov soglasno sprejel naslednji razširjeni 

 

DNEVNI RED: 

1. TOČKA Ugotovitev sklepčnosti 

2. TOČKA Potrditev zapisnika 11. redne seje z dne 21.12.2020 

3. TOČKA Potrditev zapisnika 6. dopisne seje z dne 8.12.2020 

4. TOČKA Potrditev zapisnika 7. dopisne seje z dne 14.1.2021 

5. TOČKA Določitev dnevnega reda 12. redne seje 

6. TOČKA Ugotovitev prenehanja mandata občinskemu svetniku 

7. TOČKA Odlok o proračunu Občine Slovenska Bistrica za leto 2021 – II. obravnava 

8. TOČKA Program dela Občinskega sveta za leto 2021 – II. obravnava 

9. TOČKA Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno 

opremo za območje občine Slovenska Bistrica – I. obravnava 

10. TOČKA Odredba o spremembah in dopolnitvah Odredbe o območjih kratkotrajnega 

parkiranja – modre cone v mestu Slovenska Bistrica - I. obravnava 

11. TOČKA 

a/ DIIP Nakup gasilske lestve 

b/ IP Nakup gasilske lestve 

12. TOČKA Lokalni kulturni program Občine Slovenska Bistrica za obdobje 2021-2025 

13. TOČKA Določitev dobitnikov priznanj in nagrad Občine Slovenska Bistrica za leto 2020 

14. TOČKA Kadrovske zadeve 

a/ Imenovanje članov sveta zavoda javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola 

Črešnjevec 

b/ Imenovanje članov sveta zavoda javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola 

Šmartno na Pohorju 

c/ Imenovanje članov sveta zavoda javnega zavoda Ljudska univerza Slovenska Bistrica 

č/ Imenovanje članov sveta zavoda javnega zavoda Knjižnica Josipa Vošnjaka Slovenska 

Bistrica 

d/ Imenovanje članov sveta zavoda javnega zavoda Vrtec »Otona Župančiča« Slovenska 

Bistrica 

e/ Imenovanje članov sveta zavoda javnega zavoda Razvojno-informacijski center Slovenska 

Bistrica 

f/ Imenovanje članov sveta zavoda javnega zavoda Zdravstveni dom Slovenska Bistrica 

g/ Potrditev zaprte liste kandidatov Razvojnega sveta regije (RSR) Podravje za programsko 

obdobje 2021 - 2027 

15. Odgovori na vprašanja in pobude 
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16. Vprašanja in pobude 

17. TOČKA Informacije 

- razno. 

 

K točki 6. dnevnega reda  

Ugotovitev prenehanja mandata občinskemu svetniku  

Uvodno obrazložitev je podala vodja Oddelka za splošne in pravne zadeve. 

Matej Španinger se Jožefu Trolu zahvaljuje za vso opravljeno delo. Zahvali se pridružujejo še 

Miro Juhart, svetniška skupina SD, svetniška skupina SLS, svetniška skupina DeSUS, svetniška 

skupina SDS, svetniška skupina NSi, mag. Karmen Furman in predsedujoči. 

Jožef Trol se zahvali za sodelovanje vsem svetnikom, občinski upravi in vsem občanom. Za 

konec predlaga realizacijo preplastitve ceste od pokopališča Slovenska Bistrica v smeri 

Šmartnega na Pohorju in na Jožefu ureditev križišča z osvetlitvijo.  

Drago Mahorko pove, da so v ugotovitvenem sklepu pravopisne napake, katere se naj ustrezno 

odpravi.  

Občinski svet je v prisotnosti 30 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

U G O T O V I T V E N I  S K L E P  
 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica ugotovi, da je občinskemu svetniku Občine Slovenska 

Bistrica g. Jožefu Trolu, stan. Ložnica 14a, 2321 Makole dne 11. 1. 2021 prenehal mandat člana 

občinskega svetnika Občine Slovenska Bistrica in s tem tudi članstvo v Odboru za družbene 

dejavnosti. 

 

K točki 7. dnevnega reda  

Odlok o proračunu Občine Slovenska Bistrica za leto 2021 – II. obravnava  

Uvodno obrazložitev k proračunu Občine Slovenska Bistrica za leto 2021 – II. obravnava je 

podal direktor Občinske uprave. 

Odbor za gospodarstvo in proračun je obravnaval predloženi dokument in sprejel sklep, da je 

primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Tudi Odbor za okolje in urejanje prostora je obravnaval predloženi dokument in sprejel sklep, 

da je primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Odbor za družbene dejavnosti je tudi obravnaval predloženi dokument in sprejel sklep, da je 

primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Statutarno pravna komisija je prav tako obravnavala predloženi dokument in sprejela sklep, da 

je primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Svetniške skupine NSi, DeSUS in SLS proračun podpirajo, saj je ta razvojno in investicijsko 

naravnan. 

Jožef Trglec pove, da so razlike med branjema občutne, škoda samo, da ni v proračun vključen 

pločnik s kolesarsko stezo na Klopcah in tamkajšnja ureditev avtobusne postaje. Več sredstev 

bi se lahko namenilo veteranskim organizacijam, pozdravlja še ureditev kanalizacije Jožef in 

Vinarske ulice. Proračun bo podprl. 

Dr. Peter Cvahte v imenu svetniške skupine SD pove, da jih veseli umestitev Špindlerjeve in 

Kajuhove ulice v proračun, kakor tudi povečanje izdatkov za KS. Svetniki bodo glasovali po 

svoji vesti, večinsko ga podpirajo, tudi sam bo glasoval za predlagani proračun. 

Miro Juhart je do proračuna kritičen, saj v njem ni uvrščenih ukrepov po koncu koronakrize, s 

katerimi bi v različnih panogah sanirali škodo. Pripombe ima na: višina zadolžitve občine; 

epidemija - COVID; projekti za razvoj podeželja; pospeševanje podjetništva in obrti; sredstva 

za MKČN; plačila po podjemnih pogodbah in spodbujanje gostinstva in turizma. Želi si, da bi 
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se v prihodnje tudi opozicijske svetnike vključilo k oblikovanju proračuna. Glasovanja se bo 

vzdržal. 

Drago Mahorko prosi za pojasnilo, na podlagi katerega predpisa je prišlo do določbe v prvem 

odstavku 7. člena?  Predlaga, da se za domoljubne in veteranske organizacije s prerazporeditvijo 

sredstev ta povečajo, v primeru ugodne rešitve je pripravljen proračun podpreti. 

Simon Unuk proračun podpira, veseli ga vključitev aglomeracije KS Črešnjevec za priključitev 

na čistilno napravo Pragersko.  

Stanislav Zajšek ima pripombo na velik proračunski primanjkljaj in povečanju sredstev za 

obnovo dvorca. Meni, da je premalo sredstev namenjenih kmetijstvu, gozdarstvu, gostinstvu in 

turizmu, saj so to panoge, katere je trenutna kriza najbolj prizadela, dodano vrednost pa vidi v 

obuditvi lesne industrije. 

Mag. Karmen Furman opaža pozitivne premike v proračunu glede na pretekla leta, kateri so 

posledica posluha države za razvoj lokalnih skupnosti, katera lahko namenijo več sredstev v 

investicije. Veseli jo, da so se začeli premiki tudi z državnimi investicijami, kot je pričetek 

gradnje II. etape zahodne obvoznice in izgradnja vozlišča na Pragerskem.  

Ludvik Repolusk se strinja s predhodnico o državnih investicijah v naši občini, obenem se 

zahvaljuje vsem deležnikom projekta zahodne obvoznice. Sam proračun je investicijsko zelo 

dobro naravnan in razpršen. Glede prihodkov ga zanima, ali so bila sredstva Lekarne vplačana 

nazaj v prihodek lokalne skupnosti, na odhodkovni strani pa ga veselijo povišana sredstva za 

opremo in adaptacijo gasilskih domov in sredstva za nakup gasilske avto lestve. Občinsko 

upravo sprašuje, ali je GD podpisalo kakršen koli dokument, da se bo odpovedalo kakšnim 

sredstvom, glede na ciklus, ki ga izvaja občina Slovenska Bistrica s področja požarne varnosti? 

Predlaga še ločitev postavke Subvencije neprofitnih in tržnih najemnin, za konec pa našteje vse 

investicije in se hkrati zahvali županu in občinski upravi za posluh in razumevanje.    

Žarko Furman meni, da so se upoštevali konkretni predlogi svetnikov. Omeni še dogovor med 

Evropskim parlamentom in Svetom o načrtu okrevanja za gospodarstvo in verjame, da bodo 

občine deležne tega denarja, s katerim bodo posredno pomagale gospodarstvu. V svetniški 

skupini SDS bodo proračun podprli. 

Matej Španinger meni, da bi občina lahko uvedla participativni proračun. Prihodke bi lahko 

povečali: skupni javni razpisi; uvedba parkirnin, kjer še niso; društva in zavodi, ki so v lasti 

občine, naj koristijo občinske prostore; nadzor vozil zimske službe opremiti s sledilnimi 

napravami; drobljenec shraniti na občinskih zemljiščih in uporabiti za vzdrževanje gozdnih 

cest; EU projekti, razpise do 10.000 EUR objaviti na spletu; prodaja zemljišča, namenjeno 

kompenzaciji za obnovo stare šole na Vošnjakovi. Glede odhodkov je poudarek na: gradnja 

kanalizacije Zg. Polskava; ceste; ureditev varne pešpoti na hribu Zg. Polskava; kolesarske steze 

urediti po celotni občini; nakup poslovnih stavb naj bo smotrn; za nakup avto lestve naj bo 

znesek variabilen; plače zaposlenih; visoka cena gradnje prizidka vrtec Kebelj. Glede korona 

krize bi lahko poslovnim subjektom za že plačano stavbno zemljišče vrnili sorazmerni del. 

Predlaga, da občinska uprava poda podatek za leto 2019 in 2020, katera podjetja so prodala 

svoje terjatve finančnim družbam. Za proračun 2022 pa predlaga, da se sprejme do konca leta 

2021. 

Pojasnila sta podala predsedujoči in direktor Občinske uprave. 

Maksimiljan Tramšek pojasni, da po mnenju Komisije za preprečevanje korupcije direktor 

javnega podjetja in javnega zavoda lahko potrjuje dokument občinskega proračuna kot celote. 

Predsedujoči je predlagal, občinski svet pa v prisotnosti 29 svetnikov s 27 glasovi ZA, 0 PROTI 

in 2 NE GLASUJEM sprejel naslednji 

 

S K L E P 
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Občinski svet občine Slovenska Bistrica sprejme Odlok o proračunu Občine Slovenska 

Bistrica za leto 2021 v II. obravnavi 

 

* 

Odmor od 18.00 do 18:15. 

* 

 

K točki 8. dnevnega reda 

Program dela Občinskega sveta za leto 2021 – II. obravnava  

Uvodno obrazložitev je podal direktor Občinske uprave. 

Odbor za gospodarstvo in proračun je obravnaval predloženi dokument in sprejel sklep, da je 

primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Tudi Odbor za okolje in urejanje prostora je obravnaval predloženi dokument skupaj s 

predlogom Odredba o spremembah in dopolnitvah Odredbe o območjih kratkotrajnega 

parkiranja – modre cone v mestu Slovenska Bistrica in sprejel sklep, da je primeren za 

obravnavo na občinskem svetu. 

Odbor za družbene dejavnosti je tudi obravnaval predloženi dokument in soglasno sprejel sklep, 

da je primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predloženi dokument in amandma ter soglasno 

sprejela sklep, da sta primerna za obravnavo na občinskem svetu. 

Drago Mahorko v imenu svetniške skupine SD predstavi dopolnila oziroma amandmaje k 

Programu dela. 

Matej Španinger pozdravlja, da se je splošnemu področju dodalo poročilo o delovanju KTV 

Slovenska Bistrica. V svetniški skupini SNS bodo Program dela s predloženim amandmajem 

podprli.  

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji predlog: Obravnava gradiva o ustanovitvi pokrajin. 

Občinski svet je v navzočnosti 29 svetnikov soglasno sprejel predlagano dopolnitev. 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji predlog: Odlok o spremembi Odloka o priznanjih 

in nagradah Občine Slovenska Bistrica in o priznanjih župana občine Slovenska Bistrica. 

Občinski svet je v navzočnosti 30 svetnikov s 7 glasovi ZA in 20 PROTI predloga ni sprejel. 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji predlog: Obravnava poročil Nadzornega odbora 

Občine Slovenska Bistrica. 

Občinski svet je v navzočnosti 29 svetnikov z 28 glasovi ZA in 1 PROTI sprejel predlagano 

dopolnitev. 

Predsedujoči je dal na glasovanje predlog: Odredba o spremembah in dopolnitvah Odredbe o 

območjih kratkotrajnega parkiranja – modre cone v mestu Slovenska Bistrica. 

Občinski svet je v navzočnosti 29 svetnikov z 10 glasovi ZA in 19 PROTI predloga ni sprejel. 

Predsedujoči je predlagal glasovanje z obema sprejetima predlogoma, občinski svet pa v 

prisotnosti 30 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme program dela Občinskega sveta Občine 

Slovenska Bistrica za leto 2021 - v II. obravnavi. 

 

K točki 9. dnevnega reda  

Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo za 

območje občine Slovenska Bistrica – I. obravnava  
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Uvodno obrazložitev sta podala vodja Oddelka za okolje in prostor in predstavnica podjetja 

ZUM Maribor. 

Odbor za okolje in urejanje prostora je obravnaval predloženi dokument in sprejel sklep, da je 

primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Statutarno pravna komisija je prav tako obravnavala predloženi dokument in soglasno sprejela 

sklep, da je primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Matej Španinger meni, da s povišanjem prispevkov občina potencialnim občanom, graditeljem 

stanovanj ali poslovnih objektov ne bo zanimiva in se mu ne zdi sprejemljivo. Zanima ga, 

koliko denarja je bilo potrebno odšteti za to poročilo? Svetniška skupina SNS povišanja ne bo 

podprla.  

Miro Juhart pove, da predlagani Odlok ni bil obravnavan na pristojnem Odboru. Tudi on se ne 

strinja s precejšnjim povečanjem plačila dajatev, v katerem ne vidi razloga. Tokrat bo glasoval 

proti, če v II. branju ne bo tako enormnega povišanja in bodo bolje ovrednoteni raznorazni 

priključki na komunalno opremo, je takrat to pripravljen podpreti. 

Ludvik Repolusk v imenu svetniške skupine SD pove, da so predlog temeljito preučili. Glede 

na obstoječi odlok pogrešajo finančno projekcijo, zato sprašujejo, kaj to pomeni za novi odlok, 

v kolikor bo sprejet? V nadaljevanju postavi še naslednja vprašanja; kako je z vodovodi, ki so 

v lasti KS in kaj to pomeni za krajane in upravljavca vodovodov; ali ima občina izdelan program 

opremljanja stavbnih zemljišč ter kaj se opremlja in kaj ne; v predlogu Odloka ni oprostitve 

plačila komunalnega prispevka za občinske investicije, ali to pomeni, da ga plačajo sami sebi; 

ali obstaja kakšna razlika med mestom in podeželjem v komunalnem prispevku, kjer je včasih 

potrebna precejšnja trasa s strani investitorja v lastni režiji, da se pride do primarnega voda; na 

kakšen način se bo preverjalo plačilo prispevka tudi za nezahtevne objekte, saj si dokumentacijo 

za pridobitev gradbenega dovoljenja lahko izdela občan ali investitor sam, ali jih bo Upravna 

enota pozvala v okviru izdaje gradbenega dovoljenja; kaj šteje kot dokazilo v preteklih 

vlaganjih v posamezne vrste komunalne opreme? Faktor za obračunavanje uporabe javnih 

površin je za vsa naselja enak, možnost uporabe javnih površin med mestom in podeželskimi 

naselji je neprimerljiva. Prosijo še za pojasnilo, katere stavbe so mišljene pod tretjo alinejo pete 

točke 6. člena Odloka? 

Odgovore in pojasnila je podala predstavnica podjetja ZUM Maribor. 

Stanislav Zajšek bo glasoval proti, saj meni, da čas za dvig prispevka ni primeren, Marko 

Berdnik pa meni, da bi lahko prispevno stopnjo znižali. 

Dr. Peter Cvahte meni, da je občina izkoristila priložnost, katero usmeritev je podala država, 

čeprav ni bilo nobene potrebe po spremembi odloka. Prosi za pojasnilo glede tlorisne površine 

in koliko prispevka mora plačati investitor po novem in po starem. 

Odgovore in pojasnila sta podala predsedujoči in predstavnica podjetja ZUM Maribor. 

Matej Španinger v obrazložitvi glasu pove, da bi ga kot investitorja zanimal samo skupni 

znesek. V II. branju pričakuje tabelo, koliko občin je navedeno stvar uskladilo in koliko jih bo 

to uskladilo v letu 2022. Prosi, da se mu na elektronsko pošto posreduje znesek, koliko je občina 

plačala za to poročilo. 

Dr. Peter Cvahte v obrazložitvi glasu pove, da bo investitor po novem moral plačati več, zato 

bo glasoval proti.  

V nadaljevanju je predsedujoči dal na glasovanje, občinski svet pa v prisotnosti 28 svetnikov s 

17 glasovi ZA, 10 PROTI in 1 NE GLASUJEM sprejel naslednji 

 

   S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Odlok o podlagah za odmero komunalnega 

prispevka za obstoječo komunalno opremo za območje občine Slovenska Bistrica - I. obravnava 
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K točki 10. dnevnega reda  

Odredba o spremembah in dopolnitvah Odredbe o območjih kratkotrajnega parkiranja 

– modre cone v mestu Slovenska Bistrica - I. obravnava  

Uvodno obrazložitev je podal vodja Oddelka za okolje in prostor. 

Odbor za okolje in urejanje prostora je obravnaval predloženi dokument in sprejel sklep, da je 

primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Statutarno pravna komisija je prav tako obravnavala predloženi dokument in soglasno sprejela 

sklep, da je primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Ludvik Repolusk v imenu svetniške skupine SD pove, da pozdravljajo uvrstitev Odredbe na 

dnevni red. Preseneča jih, da se je pri Programu delu glasovalo proti sprejemu Odredbe. Zanima 

jih, kako bo v prihodnje urejeno z ukinitvijo modre cone pri pošti, ali bo šlo zemljišče v najem? 

Pomembno se jim zdi, da bo parkirnino na podlagi sprememb možno plačevati tudi z mobilnim 

načinom. Dajo še pobudo glede parkirnih prostorov ob električnih polnilnicah, da se naj 

razmisli, da bi tudi lastniki električnih vozil v času polnjenja plačevali parkirnino po trenutno 

veljavnem ceniku. 

Matej Španinger sprašuje, kakšen status ima parkirišče z zapornico pri Občini Slovenska 

Bistrica? V primeru, da je namenjeno zaposlenim na Občini, predlaga simbolično parkirnino v 

višini 20 EUR. Zanima ga. kdo je lastnik parkirišča nasproti gradu v Slovenski Bistrici (pri 

Crouzet-u)? Občinsko redarstvo še poziva, da svoje delo na modrih conah opravlja korektno. 

Simon Unuk v repliki Ludviku Repolusku glede samega glasovanja pove, da mu ni jasno, ali je 

svetniška skupina SD mislila, da se bo ta odredba v nadaljevanju obravnavala še enkrat.  

Modest Motaln predlaga, da se na parkirišču na Čopovi ulici in pri Crouzet-u uvede časovno 

parkiranje. 

Ludvik Repolusk pojasni, da so uvrstili Odredbo v Program dela v letu 2021 zato, ker je bila 

nazadnje obravnavana leta 2017. Če bi se sprejel njihov predlog, bi zavezali pripravljavca, da 

bo prišlo do II. obravnave in kasneje do sprejetja sprememb in dopolnitev. 

Pojasnila je podal predsedujoči. 

Predsedujoči je predlagal, občinski svet pa v prisotnosti 30 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Odredbo o spremembah in dopolnitvah 

Odredbe o območjih kratkotrajnega parkiranja – modre cone v mestu Slovenska Bistrica v I. 

obravnavi. 

 

K točki 11. dnevnega reda  

a/ DIIP Nakup gasilske lestve 

Uvodno obrazložitev je podal poveljnik Civilne zaščite. 

Odbor za gospodarstvo in proračun je obravnaval predloženi dokument in soglasno sprejel 

sklep, da je primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Matej Španinger spomni, da so v svetniški skupini SNS že meseca februarja 2020 predlagali 

amandma o tej gasilski avtolestvi. Potrebno je upoštevati kriterije, kot so: zahtevan horizontalni 

doseg pri nosilnosti košare; pregibna košara, pomemben je način reševanja z vrvno tehniko; 

servisiranje, katero je določeno na 12 let, podaljšati na 25 let (sedanje vozilo je bilo namreč v 

uporabi 35 let) in pridobiti fiksno ceno; kilometrina; podporni stebri za stabilnost vozila, 

namesto H variante naj gredo stebri zaradi lažjega prehoda delovnega moštva izpod vozila. V 

nadaljevanju predlaga, da v kolikor so sredstva zajamčena, je smotrno, da bi v primeru višje 

ponudbene vrednosti znesek bil variabilen. Razpisni komisiji še predlaga, da pogleda razpise 

gasilskih zvez, katera so že pridobila vozila iz požarnega sklada in da povzamejo iz vseh 
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razpisov le najboljše stvari. Za zaključek pove, da obe točki absolutno podpira, ne želi pa, da 

se ga v prihodnosti kadarkoli omenja, da je bil kdaj proti nabavi gasilske avtolestve.  

Ludvik Repolusk v imenu svetniške skupine SD pove, da nakup avto lestve pozdravljajo, saj 

gre za potrebe vseh gasilskih društev, po potrebi tudi širše. Pričakujejo, da bo razpis pravilno 

razpisan, da se ocenijo najboljše tehnične lastnosti, ki bodo zagotavljale varnost vsakemu 

uporabniku in da bodo ponudniki s transparentno dokumentacijo izkazovali reference s 

področja avtolestve.  DIIP in IP podpirajo, predsedujočega še spomnijo na dopolnitev dogovora 

o delu neizkoriščenih sredstev na PGD Slovenska Bistrica. 

Modest Motaln kot tudi svetniška skupina SLS nakup podpirajo.  

Predsedujoči je predlagal, občinski svet pa v prisotnosti 30 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica potrjuje Dokument identifikacije investicijskega 

projekta za projekt: » Nakup in uporaba gasilskega vozila za gašenje in reševanje z višin« 

 

Investicija se uvrsti v Načrt razvojnih programov za obdobje 2020 - 2023. 

 

Odobri se priprava Investicijskega programa. 

 

Pooblašča se župana za morebitne naknadne spremembe investicijskega dokumenta ter za 

spremembe v načrtu razvojnih programov in spremembe tega sklepa, če bodo potrebne za 

odobritev ali realizacijo sofinancerskih sredstev Uprave Republike Slovenije za zaščito in 

reševanje. 

 

b/ IP Nakup gasilske lestve 

Uvodno obrazložitev je podal poveljnik Civilne zaščite. 

Odbor za gospodarstvo in proračun je obravnaval predloženi dokument in soglasno sprejel 

sklep, da je primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

 

Predsedujoči je predlagal, občinski svet pa v prisotnosti 30 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica potrjuje Investicijski program za projekt: Nakup in 

uporaba gasilskega vozila za gašenje in reševanje z višin.  

 

Investicija se uvrsti v Načrt razvojnih programov v obdobju 2020-2023.  

 

Odobri se izvedba investicije. 

 

Občinski svet pooblašča župana za morebitne naknadne spremembe tega investicijskega 

dokumenta, ter za spremembe v Načrtu razvojnih programov in spremembe tega sklepa, če 

bodo potrebne v primeru sofinanciranja s strani Uprave Republike Slovenije za zaščito in 

reševanje. 

 

K točki 12. dnevnega reda 

Lokalni kulturni program Občine Slovenska Bistrica za obdobje 2021-2025 

Uvodno obrazložitev je podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti. 
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Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predloženi dokument in sprejel sklep, da je 

primeren za obravnavo na občinskem svetu. Predlaga, da se predlog in dopolnitev, podani v 

razpravi na seji Odbora in na današnji seji, upošteva pri izdelavi čistopisa lokalnega kulturnega 

programa Občine Slovenska Bistrica za obdobje 2021-2025. 

Dragu Mahorku se zdi primerno, da tega dokumenta ne bi dokončno sprejeli na današnji seji, 

ampak na naslednji. 

Pojasnilo je podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti. 

Občinski svet je po razpravi v prisotnosti 29 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet občine Slovenska Bistrica sprejme Lokalni kulturni program občine Slovenska 

Bistrica 2021-2025. 

 

K točki 13. dnevnega reda  

Določitev dobitnikov priznanj in nagrad Občine Slovenska Bistrica za leto 2020 

Uvodno obrazložitev je podal predsednik Komisije za priznanja in nagrade. 

Draga Mahorka zanima, kako je lahko listina občine podeljena KUD Štefana Romiha 

Črešnjevec, ki je tako listino dobil že leta 2004? 

Pojasnila so podali predsednik Komisije za priznanja in nagrade, vodja Oddelka za splošne in 

pravne zadeve in predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 

Miro Juhart čestita dobitniku listine in vsem dobitnikom priznanj. 

Čestitkam se pridružuje tudi Matej Španinger, kateri meni, da v kolikor dobita dva predlagana 

kandidata isto število glasov, bi se moralo vedno glasovati posamično. 

Pojasnilo je podala vodja Oddelka za splošne in pravne zadeve. 

Žarko Furman v imenu svetniške skupine SDS pove, da so vsi tisti, ki so bili predlagani, pustili 

pečat dela v občini, zato ima komisija zelo težko delo. Ta se je po njihovem odločila modro, 

zato bodo predlog podprli. Čestitka vsem, ki so priznanja pridobili, kot tudi zahvala vsem tistim, 

ki priznanja niso dobili. 

Ludvik Repolusk meni, da je odlok preveč ohlapen in je potreben novelacije. 

Občinski svet je v prisotnosti 30 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

SKLEP 1 

 

Naziv ČASTNI OBČAN OBČINE SLOVENSKA BISTRICA se ne podeli. 

 

Občinski svet je v prisotnosti 30 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

SKLEP 2 

 

LISTINA OBČINE SLOVENSKA BISTRICA se podeli: 

 

KULTURNO UMETNIŠKEMU DRUŠTVU ŠTEFANA ROMIHA ČREŠNJEVEC 

za izjemne uspehe in dosežke na področju kulturnega udejstvovanja ter 100 let delovanja. 

 

Občinski svet je v prisotnosti 30 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

SKLEP 3 

 

PRIZNANJE OBČINE SLOVENSKA BISTRICA se podeli: 
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KULTURNEMU DRUŠTVU SLOMŠEK SLOVENSKA BISTRICA 

za uspešno delo na področju kulturnega ustvarjanja in 20 let delovanja. 

 

Občinski svet je v prisotnosti 30 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

SKLEP 4 

 

PRIZNANJE OBČINE SLOVENSKA BISTRICA se podeli: 

 

JAKOBU TOMAŽIČU iz Gladomesa 
za uspešno, dolgoletno in prizadevno soustvarjanje družbenega, ekonomskega in kulturnega 

življena na podeželju. 

 

Občinski svet je v prisotnosti 30 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

SKLEP 5 

 

PRIZNANJE OBČINE SLOVENSKA BISTRICA se podeli: 

 

FRANCU PIŠKU iz Zgornje Polskave 
za dolgoletno in vsestransko delovanje v lokalni skupnosti, društvih in drugih organizacijah. 

 

K točki 14. dnevnega reda  

Kadrovske zadeve 

a/ Imenovanje predstavnikov ustanoviteljice Občine Slovenska Bistrica v svet zavoda 

javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola dr. Jožeta Pučnika Črešnjevec 

Uvodno obrazložitev k predlogu je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve 

in imenovanja. 

Matej Španinger meni, da se naj pri vseh predlogih, kjer je predlog podala opozicija in se ni 

glasovalo za predlog številka dve, te predloge izloči in da se opravi glasovanje še enkrat. Ker 

glasovanje na odboru po njegovem ni bilo izvedeno pravilno, se bo glasovanja vzdržal, pravno 

službo pa prosi za pojasnilo. 

Pojasnilo sta podala vodja oddelka za splošne in pravne zadeve in predsednik Komisije za 

mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 

Matej Španinger v repliki pove, da bi odbor teoretično lahko glasoval za predlog opozicije in 

da tukaj ne veljajo dogovori, ampak je potrebno upoštevati Statut in Poslovnik.  

Drago Mahorko v imenu svetniške skupine SD pove, da so od šestih predlaganih kandidatov 

bili počaščeni z enim mestom, zato menijo, da ta način ni pravilen, da to ne izraža rezultatov na 

lokalnih volitvah in da bi bilo pošteno, da bi v nekaterih svetih lahko sodelovali tudi kandidati 

opozicije. Podprli bodo predlog, v katerem je bil njihov predlog upoštevan in listo kandidatov 

Razvojnega sveta regije Podravje. 

Občinski svet je v navzočnosti 30 svetnikov z 20 glasovi ZA, 0 PROTI in 10 NE GLASUJEM 

sprejel naslednji 

 

SKLEP 

o imenovanju predstavnikov ustanoviteljice v svet zavoda Osnovna šola dr. Jožeta 

Pučnika Črešnjevec 

 

I. 



Zapisnik 12. redne seje - OSNUTEK 

 

V svet zavoda javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola dr. Jožeta Pučnika 

Črešnjevec se kot predstavnike Občine Slovenska Bistrica imenujejo: 

 

     - Olga Krajnčič, 

     - Simon Unuk in 

     - Mojca Pučnik Lešnik. 

 

II. 

 

Mandat imenovanih traja štiri leta. 

 

 

b/ Imenovanje predstavnikov ustanoviteljice Občine Slovenska Bistrica v svet zavoda 

javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Šmartno na Pohorju 

Uvodno obrazložitev k predlogu je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve 

in imenovanja. 

Občinski svet je brez razprave v navzočnosti 30 svetnikov z 21 glasovi ZA, 0 PROTI in 9 NE 

GLASUJEM sprejel naslednji 

 

SKLEP 

o imenovanju predstavnikov ustanoviteljice v svet zavoda Osnovna šola Šmartno na 

Pohorju 

 

I. 

 

V svet zavoda javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Šmartno na Pohorju se 

kot predstavnike Občine Slovenska Bistrica imenujejo: 

 

     - Majda Vrečnak, 

     - Kristina Pregl in 

     - Kristina Čavničar. 

 

II. 

 

Mandat imenovanih traja štiri leta. 

 

c/ Imenovanje predstavnikov ustanoviteljice Občine Slovenska Bistrica v svet zavoda 

javnega zavoda Ljudska univerza Slovenska Bistrica 

Uvodno obrazložitev k predlogu je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve 

in imenovanja. 

Mateja Španingerja veseli, da sta bili izbrani kandidatki, kateri po izobrazbi izpolnjujeta pogoje. 

Za imenovanje ne bo glasoval. 

Občinski svet je v navzočnosti 30 svetnikov s 25 glasovi ZA, 0 PROTI in 5 NE GLASUJEM 

sprejel naslednji 

 

 

SKLEP 

o imenovanju predstavnikov ustanoviteljice v svet zavoda javnega zavoda Ljudska 

univerza Slovenska Bistrica 
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I. 

 

V svet zavoda javnega zavoda Ljudska univerza Slovenska Bistrica se kot predstavnike 

Občine Slovenska Bistrica imenujeta: 

 

     - mag. Lea Ornik in 

     - Metka Pristovnik. 

 

II. 

 

Mandat imenovanih traja štiri leta. 

 

č/ Imenovanje predstavnikov ustanoviteljice Občine Slovenska Bistrica v svet zavoda 

javnega zavoda Knjižnica Josipa Vošnjaka Slovenska Bistrica 

Uvodno obrazložitev k predlogu je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve 

in imenovanja. 

Matej Španinger pove, da so po njegovem mnenju izbrane kandidatke manj ustrezne, kot pa je 

bila pobuda SD, zato za imenovanje ne bo glasoval. 

Občinski svet je v navzočnosti 30 svetnikov z 20 glasovi ZA, 0 PROTI in 10 NE GLASUJEM 

sprejel naslednji 

 

SKLEP 

o imenovanju predstavnikov ustanoviteljice v svet zavoda javnega zavoda Knjižnica 

Josipa Vošnjaka Slovenska Bistrica 

 

I. 

 

V svet zavoda javnega zavoda Knjižnica Josipa Vošnjaka Slovenska Bistrica se kot 

predstavnike Občine Slovenska Bistrica imenujeta:  

 

     - Nada Zelenko in  

     - Alenka Pušnik. 

 

II. 

 

Mandat imenovanih traja štiri leta. 

 

 

d/ Imenovanje predstavnikov ustanoviteljice Občine Slovenska Bistrica v svet zavoda 

javnega zavoda Vrtec »Oton Župančič« Slovenska Bistrica 

Uvodno obrazložitev k predlogu je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve 

in imenovanja. 

Matej Španinger meni, da je Primož Rajh edini kandidat, ki ima reference na tem področju, o 

imenovanju ne bo glasoval. 

Patricija Breznikar o ustreznih pogojih kandidatov meni, da je zaželeno, da se v javne zavode 

imenujejo predstavniki različnih strok. 

Matej Španinger v repliki pove, da izobrazba ni vse, reference pa nekaj pomenijo. 

Stanislav Zajšek meni, da reference niso pomembne, pomembno je, kako zavod dela. 
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Patricija Breznikar v repliki Mateju Španingerju pove, da je le utemeljila, zakaj se v svet zavoda 

imenuje različne profile ljudi.  

Občinski svet je v navzočnosti 30 svetnikov z 21 glasovi ZA, 0 PROTI in 9 NE GLASUJEM 

sprejel naslednji 

 

 

 

SKLEP 

o imenovanju predstavnikov ustanoviteljice v svet zavoda javnega zavoda Vrtec »Oton 

Župančič« Slovenska Bistrica 

 

I. 

 

V svet zavoda javnega zavoda Vrtec »Oton Župančič« Slovenska Bistrica se kot predstavnik 

Občine Slovenska Bistrica imenuje:  

 

     - Primož Rajh 

 

in kot skupni predstavnik občin Slovenska Bistrica in Oplotnica: 

   

   - Mojca Teran. 

 

II. 

 

Mandat imenovanih traja štiri leta. 

 

e/ Imenovanje predstavnikov ustanoviteljice Občine Slovenska Bistrica v svet zavoda 

javnega zavoda Razvojno-informacijski center Slovenska Bistrica 

Uvodno obrazložitev k predlogu je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve 

in imenovanja. 

Matej Španinger meni, da imenovani kandidati imajo reference in izobrazbo, a ne bo glasoval. 

Občinski svet je v navzočnosti 30 svetnikov z 21 glasovi ZA, 0 PROTI in 9 NE GLASUJEM 

sprejel naslednji 

 

SKLEP 

o imenovanju predstavnikov ustanoviteljice v svet zavoda javnega zavoda Razvojno-

informacijski center Slovenska Bistrica 

 

I. 

 

V svet zavoda javnega zavoda Razvojno-informacijski center Slovenska Bistrica se kot 

predstavniki Občine Slovenska Bistrica imenujejo: 

 

     - mag. Branko Žnidar, 

     - David Košič, 

     - Miro Juhart in 

     - Bojana Korez 

 

 

ter kot zainteresirana javnost s področja gospodarstva in upravljanja s človeškimi viri 
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     - Silvija Strižič. 

 

II. 

 

Mandat imenovanih traja štiri leta. 

 

f/ Imenovanje predstavnikov ustanoviteljice Občine Slovenska Bistrica v svet zavoda 

javnega zavoda Zdravstveni dom Slovenska Bistrica 

Uvodno obrazložitev k predlogu je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve 

in imenovanja. 

Občinski svet je brez razprave v navzočnosti 30 svetnikov z 21 glasovi ZA, 0 PROTI in 9 NE 

GLASUJEM sprejel naslednji 

 

SKLEP 

o imenovanju predstavnikov ustanoviteljice v svet zavoda javnega zavoda Zdravstveni 

dom Slovenska Bistrica 

 

I. 

 

V svet zavoda javnega zavoda Zdravstveni dom Slovenska Bistrica se kot predstavnik Občine 

Slovenska Bistrica imenujejo: 

 

     - Alojz Krajnc, 

     - Jožef Avguštin in 

     - Irena Lončarič. 

 

II. 

 

Mandat imenovanih traja štiri leta. 

 

g/ Potrditev zaprte liste kandidatov Razvojnega sveta regije (RSR) Podravje za 

programsko obdobje 2021 - 2027 

Uvodno obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja. 

Občinski svet je brez razprave v navzočnosti 30 svetnikov z 26 glasovi ZA, 0 PROTI in 4 NE 

GLASUJEM sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet občine Slovenska Bistrica je na 12. redni seji 11. 2. 2021 obravnaval in potrdil 

Zaprto Listo kandidatov za člane Razvojnega sveta regije Podravje v programskem obdobju 

2021- 2027. 

 

K točki 15. dnevnega reda  

Odgovori na vprašanja in pobude  

Ludvik Repolusk se zahvali za odgovore, ki se tičejo odredbe o kratkotrajnem parkiranju in 

tržnem redu, potrebno bi bilo pogledati še odlok o ustanovitvi javnega zavoda glede 

organiziranja tržnice in pa upravičenost zaračunavanja najemnine za prodajne prostore. 
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Opozori, da ni prejel odgovora glede Gradišča in kako ukrepati ob neodgovornem ravnanju 

javnega uslužbenca občinske uprave. 

Dr. Peter Cvahte se zahvali za odgovor o poteku izvedbe projektov 

Miro Juhart ni zadovoljen z odgovorom na vprašanje o postavitvi hitrostne ovire na Leskovcu. 

Odgovor mu je podal vodja oddelka za okolje in prostor. 

Mateja Španingerja glede dvigala na Pragerskem zanima, ali so ključi od dvigala res na podjetju 

Komunala in kje se lahko dobijo. 

 

K točki 16. dnevnega reda  

Vprašanja in pobude  

Drago Mahorko je podal pisno pobudo za sklic izredne seje Občinskega sveta Občine Slovenska 

Bistrica z naslednjo vsebino: 

»Pobuda za sklic izredne seje Občinskega sveta Občine Slovenska Bistrica. 

Spoštovani dr. Ivan Žagar, župan Občine Slovenska Bistrica, 

V zakonodajni postopek je skupina poslank in poslancev vložila Predlog zakona o spremembah 

in dopolnitvah Zakona o določitvi volilnih enot za volitve poslancev v državni zbor (ZDVEDZ-

B), ki bo obravnavan po skrajšanem postopku. 

Iz javno objavljenega gradiva je razvidno, da se bo območje Občine Slovenska Bistrica 

razdelilo v dva volilna okraja, in sicer bo pretežni del ostal v volilnem okraju Slovenska 

Bistrica, v volilni okraj Maribor 1 pa bi se naj »priključila« območja krajevnih skupnosti: 

Pragersko – Gaj, Spodnja Polskava in Zgornja Polskava. 

Svetniška skupina SD meni, da bi bilo prav, da bi se pred obravnavo na seji Državnega zbora, 

ki bo v kratkem, do tega opredeli tudi Občinski svet Občine Slovenska Bistrica, saj bo morebitni 

sprejem predloga zakona povzročil na našem območju zmedo in nerazumevanje, zato dajemo 

pobudo, da Predlog zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o določitvi volilnih enot za 

volitve poslancev v državni zbor (ZDVEDZ-E) obravnavamo na izredni seji Občinskega sveta 

Občine Slovenska Bistrica, in sicer pred obravnava navedenega zakona na seji Državnega 

zbora.« 

Miro Juhart v imenu stanovalcev Plečnikove ulice daje pobudo za postavitev protihrupne ograje 

pri Plečnikovi ulici. Drugo pobudo daje za ureditev ceste Vrhloga – Trnovec, saj je ta v zelo 

slabem stanju, opozori še na neočiščen del vodotokov in želi, da si predstavniki Komunale 

ogledajo to zadevo. Ponovno daje pobudo za postavitev hitrostne cestne ovire v naselju 

Črešnjevec- Leskovec pri avtobusni postaji. 

Peter Cvahte želi odgovor, v kateri fazi so projekti in sicer na način planirane aktivnosti v 

primerjavi v aktivnostih, v katerih je projekt in kdo je vodja projekta  Odgovor potrebuje samo 

za tekoče projekte oz. za projekte vrtec Kebelj, obnova objekta stare šole na Vošnjakovi ulici, 

izgradnja kanalizacije Pokoše, športna dvorana, plezalni center, zeleno parkirišče, kolesarska 

steza in obnova avtobusne postaje. 

Ludvik Repolusk je podal pisno vprašanje naslednje vsebine: 

»Ludvik  Repolusk, občinski svetnik SD 

GSM 041/405-744 
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Županu občine Slovenska Bistrica  

 

Skladno s 17. in 18. členom Poslovnika občinskega sveta podajam svetniško vprašanje z 

naslednjo vsebino 

              -  Zaprosilo za podatke  

Spoštovani gospod župan, 

Na 8. redni seji občinskega sveta z dne 20.2.2020 so bili v Svet zavoda javnega zavoda Zavod 

za kulturo Slovenska Bistrica , kot predstavniki Občine Slovenska Bistrica imenovani ga. 

Vida Lipoglav, ga. Silva Strehar, ga. Ljubica Zgonec Zorko in g. Modest Motaln. 

Sprašujem vas, ali so se  imenovani udeležili usposabljanja in pridobili najkasneje v šestih 

mesecih  od imenovanja ustrezno potrdilo na podlagi 42. člena Zakona o uresničevanju 

javnega interesa za kulturo (ZUJIK), ki v 2. odstavku določa, citiram : 

 

»Član sveta se mora v šestih mesecih od nastopa mandata udeležiti programa usposabljanja, 

katerega vsebino, obseg in način izvedbe določi minister. Če je oseba kasneje ponovno 

imenovana za člana sveta istega ali drugega javnega zavoda, se šteje, da ima usposabljanje 

opravljeno. Člana sveta, ki se programa usposabljanja v skladu s tem členom ne udeleži, se 

razreši oziroma odpokliče. Ministrstvo, pristojno za kulturo, vodi evidenco o udeležencih 

programa. Način vodenja in podatke, ki se vpisujejo v evidenco, podrobneje določi minister. 

V evidenco se vpisujejo tudi naslednji osebni podatki: ime in priimek, rojstni podatki, 

prebivališče in elektronski naslov udeleženca programa usposabljanja. Ministrstvo, pristojno 

za kulturo, lahko osebne podatke obdeluje samo za izvajanje nalog in nadzora v zvezi z 

usposabljanjem članov svetov ter za statistične namene«. 

V kolikor so se udeležili izobraževanja in pridobili potrdilo, mi kopije posredujte v samem 

odgovoru, v nasprotnem primeru, pa me zanima  kako boste na podlagi citiranega zakona 

ukrepali. 

Prosim za pisni odgovor. 

Slov. Bistrica, 11. 2. 2021                                               Ludvik Repolusk« 

 

Jožef Trglec daje pobudo, da se v mestu Slovenska Bistrica za potrebe mesta in okolice zgradi 

večnamenski prostor z večjo dvorano, ki bo namenjena kulturnim in glasbenim prireditvam.  

Matej Španinger želi, da se mu zaradi transparentnosti poslovanja posreduje tabela, koliko 

finančnih transakcij je bilo v letih 2019/2020 prodanih finančnim družbam, katere so prodali 

izvajalci del in prodajalci blaga, ki so sodelovali z občino Slovenska Bistrica. Tabela naj 

vsebuje vsako transakcijo posebej, vrednost te transakcije in podjetje, katero je odkupilo in 

katero je prodalo terjatve. 
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Glede nepremičnin v lasti Občine Slovenska Bistrica želi vedeti status uporabnika 

nepremičnine, k. o., št. parcele, št. zgradbe, velikost in ali je zasedena ali ne. V kolikor ni 

zasedena, ga zanima, ali je v fazi obnove oz. adaptacije. Tudi za poslovne prostore prosi 

ažurirano bazo nepremičnin, katera naj vsebuje k. o., št. parcele, št. zgradbe, višino mesečne 

najemnine, velikost in kdo je najemnik. 

Glede referenduma proti izgradnji vetrne elektrarne ga zanima, ali obstaja pravna podlaga, da 

bi, v kolikor bi referendum uspel, morala KS Šmartno na Pohorju zaradi že izdanega 

pozitivnega mnenja na tajnem glasovanju plačati odškodnino.  

Stanislava Zajška zanima, koliko sredstev se je do sedaj vložilo v obnovo dvorca Zgornja 

Polskava.  

Ali drži, da je potrebno pri investiciji KS nad 1.000 EUR pridobiti soglasje in kdo ga izda? 

Ponovno sprašuje, kdaj bodo v proračunu zagotovljena sredstva za kolesarsko stezo Slov. 

Bistrica – Pragersko? 

Poda še pobudo za izredno sejo na temo volilne zakonodaje. 

Marko Berdnik na pobudo stanovalcev Kajuhove ulice sprašuje, kako bo pri izgradnji 

obvoznice urejen dostop do gradbišča in če bo zaradi tega obremenjena Kajuhova ulica. Zanima 

ga tudi, ali bodo lahko stanovalci v primeru morebitnih poškodb na nepremičninah zahtevali 

odškodnino in od koga. Prosi za pisni odgovor. 

 

K točki 17. dnevnega reda  

Informacije 

 - razno. 

Predsedujoči seznani svetnike, da v primeru težav z računalniško opremo pri spremljanju 

videokonferenc je za pomoč na voljo Mateja Ačko Kobale. 

 

Seja je bila zaključena ob 22:17. 
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